

Our ref.: C-21539-250820-COMP/OUT

2 September 2020

Dear Customer,

**Bright Smart Securities International (H.K.) Limited (“BSSI”) and/or  
Bright Smart Futures & Commodities Company Limited (“BSFC”)  
Notice of Renewal of Standing Authority according to the Securities and Futures (Client Money) Rules Section 8(3)**

As the account opening dates varies with different customers, we have unified the expiry date of the captioned standing authority as 30 September. We will renew the standing authority that you have previously granted to BSSI and/or BSFC (“the said Standing Authority”) which will be expired on 30 September 2020.

Pursuant to Section 8(3) of the Securities and Futures (Client Money) Rules, we hereby formally notify you the expiry date of the said Standing Authority shall be on 30 September 2020. Unless we receive your written objection **on or before 30 September 2020** (which shall only be effective upon receipt by BSSI and/or BSFC), the said Standing Authority will be renewed on the same terms and conditions for 1 (one) year **from 1 October 2020 to 30 September 2021**.

We hereby also refer you to the personal information statement. Please also inform us if you have any changes in personal details. Unless we receive your notification on or before 30 September 2020, your personal information will be deemed unchanged.

If you have any query, please call our Customer Service Hotline at 25 371 371.

Yours faithfully,

Legal and Compliance Department  
Bright Smart Securities International (H.K.) Limited  
Bright Smart Futures & Commodities Company Limited

**耀才證券國際(香港)有限公司(“耀才證券”)及 / 或耀才期貨及商品有限公司(“耀才期貨”)  
根據證券及期貨(客戶款項)規則第8(3)條之續期通知**

由於本公司客戶的開戶日期各有不同，為統一處理上述續期通知事宜，本公司把每年9月30日訂為上述常設授權之屆滿日，並會在屆滿日前為閣下處理有關客戶款項之常設授權(“該常設授權”)之續期安排。

本公司現根據《證券及期貨(客戶款項)規則》第8(3)條，通知閣下該常設授權將於2020年9月30日屆滿。除非本公司在**2020年9月30日或之前**收到閣下的書面反對(以耀才證券及/或耀才期貨收到該通知方為有效)，否則該常設授權將在屆滿時按該常設授權指明的相同條款及條件續期一年，為期由**2020年10月1日至2021年9月30日為止**。

本公司亦請閣下檢視閣下的個人資料。如客戶個人資料有任何改動也請通知本公司。除非本公司在2020年9月30日或之前收到閣下致本公司的通知，否則閣下的個人資料會被視為仍然適用。

如有垂詢，歡迎致電客戶服務熱線 25 371 371。

法規部  
耀才證券國際(香港)有限公司  
耀才期貨及商品有限公司

2020年9月2日